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Inleiding
Naar aanleiding van de ontvangen aanvraag voor een kapvergunning: 
Kennisgeving ontvangst aanvraag kappen van 21 sierappels en 1 kronkelwilg, Parklaan 7A, 
9A,11A,15A en 19A, 1671HD Medemblik

1. Wat is de reden voor deze aanvraag?

antwoord Sierappelbomen zijn in de aftakelingsfase en verkeren in een zeer slechte staat. 

2. Is de reden anders dan de reden waarom u jaren geleden deze bomen ook al wilde 
kappen?

Antwoord Nee, bij boomveiligheidscontroles van de afgelopen jaren is de ontwikkeling van deze 
bomen geclassificeerd als aftakelingsfase. Daarnaast zijn er reeds sinds 2014 
boomholtes aanwezig in meerdere bomen. 

3. Als de reden hetzelfde is hoe kan het dan dat deze bomen ieder jaar prachtig in bloei 
staan?

Antwoord Ook al verkeert een boom in de aftakelingsfase, dan kan deze nog steeds een mooie 
rijke bloei geven. Bomen hebben in de laatste fasen van hun leven vaak een noodbloei. 

4. Waarom is hier, anders dan bij de aangevraagde kapvergunning voor dezelfde soort 
bomen aan het Vierkantje, geen herplant(plicht) vermeld?

Antwoord Er vindt herplant plaats, maar de boomsoorten zijn nog niet bekend. 



5. Is de omgeving bij deze aanvraag betrokken?

Antwoord Een kapvergunningsaanvraag wordt altijd gepubliceerd in de algemene bekendmakingen 
van de gemeente. 

6. Indien nee, waarom niet?

Antwoord N.v.t. zie antwoord bij vraag 5 

7. Zijn er ooit klachten ontvangen over deze bomen?

Antwoord We hebben afgelopen zomer een klacht ontvangen over spinselmot. De bomen stonden 
daardoor maar 1 week in bloei. 

8. Wat zijn de gevolgen voor de leefomgeving als deze aanvraag niet wordt geëffectueerd?

Antwoord De kans bestaat dat deze bomen door zwakte vanwege de aftakelingsfase, bij een harde 
wind of storm kunnen omwaaien of takken breken af. Er bestaat daarbij het gevaar dat 
er (letsel)schade ontstaat aan gebruikers van de openbare ruimte en aan de omgeving. 
Door deze bomen te kappen, voldoen wij als boomeigenaar aan de wettelijke 
zorgplicht. 


